



馬來西亞佛學院

MALAYSIAN BUDDHIST INSTITUTE

Since 1970 (PZ2B043)

推廣佛學與技藝課程

PROPAGATION OF DHAMMA & ART PROGRAMMES

簡章 General Regulations

宗旨 : 倡導正信佛教, 讓社會各階層人士, 均有機會依聞思修佛學與世學技藝之次第認識佛法。

Objective : To advocate orthodox Buddhism, and to introduce the Dhamma and arts in proper settings.

課程 : 每個級別課程, 十堂課為一期課程。完成一期課程將獲得乙張結業證書。

Program : Each phase has ten classes. Certificate will be given after complete each phase program.

對象 : 18歲或以上。

Age : 18 years old or above.

課程 / Programmes

- | |
|---|
| (1) 書法班 Calligraphy Class
弘揚中華文化, 陶冶性情。
To promote Chinese culture and to cultivate temperament. |
| (2) 朝暮課誦班 Chanting Class
學習正確的佛門修持方法, 倡導正信佛教。
To learn the correct ways of cultivation in Buddhism and to advocate orthodox Buddhism. |
| (3) 經典導讀班 Sutta Study Class
倡導正信佛教, 讓社會各階層人士, 均有機會研讀經典。
To advocate orthodox Buddhism and to create the opportunities for the public to study sutta. |
| (4) 素食烹飪班 Vegetarian Cooking Class
提倡健康素食, 推廣素食教育。
To promote a healthy vegetarian diet and vegetarianism. |
| (5) 全國佛學考試集訓班 Malaysian Buddhist Examination Training Class
講解與引導全國佛學考試各學科內容。
To construe and to guide the study of various subjects content for Malaysian Buddhist Examination. |
| (6) 佛教花藝班 Flower Arrangement Class
學習花藝設計, 陶冶性情。
To learn floral design and to cultivate temperament. |
| (7) 中國水墨畫班 Chinese Ink Drawing Class
提倡中國文化, 陶冶性情。
To advocate Chinese culture and to cultivate temperament. |
| (8) 佛學班 - 《成佛之道》Dhamma Class - "The Way to Buddhahood"
倡導正信佛教, 讓社會各階層人士, 均有機會依聞思修證之次第修學佛法。
To advocate orthodox Buddhism and to create the opportunities for the public to practice Dhamma in the right circumstance. |

上課時間 Time : 8:30am - 12:40pm 每星期一至星期五, 依不同的課程分成不同時段進行。

Different periods of classes are conducted according to the programs respectively on every Monday till Friday.

開課日期 Start Date : 2018年3月 March 2018 報名日期 Registration Date: 即日起 From today

報名樂捐 Donation : 10元 (新生) 每十堂課一次隨緣護持 Donation made for each ten classes.

報名方式 Registration: 親自前來馬來西亞佛學院 (馬來西亞佛教總會教育慈善大樓第9樓) 報名、通過通訊索取、從面子書粉絲專頁或網站下載表格。

Register at Malaysian Buddhist Institute office (9th floor of Malaysian Buddhist Association building) / phone call / download the registration form from our Facebook fanpage or website.

For more information, please contact MALAYSIAN BUDDHIST INSTITUTE

182, Burmah Road, 10050 Penang, Malaysia. Tel: 604-2277664 Fax: 604-2294537 WhatsApp: +6019-525 1870

Email: mbi@mbi.edu.my Website: www.mbi.edu.my Facebook: <https://www.facebook.com/malaysianbuddhistinstitute/>

Office Hour: 8am - 4pm (Monday to Friday) / 8am - 1pm (Saturday)

